
Protokół Nr XV/03 

z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 18 grudnia 2003 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

w Gostyniu 

 

 

Ad 1)  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk o godzinie 17:00 otworzył piętnastą sesję 

Rady Powiatu Gostyńskiego.  

Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

Stwierdził, że Rada jest władna podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane kworum. Rada 

Powiatu liczy 19 radnych. Podczas stwierdzania kworum na sali obrad obecnych było 19 

radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu.  

 

Ad 2)  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił proponowany porządek obrad XV sesji 

Rady Powiatu.  

Wnioski o uzupełnienie proponowanego porządku obrad zgłosili:  

§ Starosta Pani Elżbieta Palka – dodanie punktu 8 j) o treści: „Rozpatrzenie projektu 

uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu do podjęcie 

działań mających na celu pozyskanie środków na modernizację Zespołu Szkół 

Specjalnych w Brzeziu z Programu Aktywizacji Obszarów Wiejskich”. 

§ Radny Pan Krzysztof Wachowiak - dodanie punktu o treści: „Przyjęcie stanowiska 

Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie szczegółowych zasad i trybu udzielania 

pomocy rolnikom poszkodowanym wskutek klęski suszy w 2003 r.” 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zaproponował nowe brzmienie punktu 10) 

„10. Przyjęcie stanowisk Rady Powiatu w sprawach: 

a) zapewnienia opieki medycznej na terenie Powiatu Gostyńskiego, 

b) szczegółowych zasad i trybu udzielania pomocy rolnikom poszkodowanym 

wskutek klęski suszy w 2003 r.” 

 

Następnie poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski.  
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Wniosek zgłoszony przez Starostę Panią Elżbietę Palkę został przyjęty w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”. 

Wniosek zgłoszony przez radnego Pana Krzysztofa Wachowiaka został przyjęty w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”.   

Porządek obrad został przyjęty w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

Ad 3)  

Protokół Nr XIV/03 z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego został przyjęty w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”. 

  

Ad 4) 

Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła informacje z działalności Zarządu Powiatu z dni 

5 i 12 grudnia 2003 roku.  

Informacje z działalności Zarządu Powiatu z 27 listopada br. oraz z 5 i 12 grudnia br. 

stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad 5)  

Radni zadali następujące pytania dotyczące informacji z działalności Zarządu Powiatu: 

§ Radny Pan Kazimierz Musielak w nawiązaniu do informacji z dnia 5 grudnia pkt 2 

e) zapytał, która Orkiestra Dęta w Poniecu wystąpiła z wnioskiem o zmianę 

przeznaczenia przyznanej dotacji na zakup pulpitów muzycznych. 

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że Orkiestra działająca przy Stowarzyszeniu.  

§ Radny Pan Andrzej Pospieszyński w związku z informacją z dnia 5 grudnia br. pkt 

2g) zapytał o szczegóły zawarte we wniosku Firmy PPHU „Helios” w sprawie 

sprzedaży budynku administracyjno – biurowego przy ul. Poznańskiej. 

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że pismo firmy było intencyjne o zamiarze 

sprzedaży budynku, bez żadnych konkretnych propozycji ofertowych. Zarząd Powiatu 

zwrócił się o przedstawienie konkretnej propozycji cenowej oraz warunków sprzedaży 

w terminie do końca stycznia 2004 r. 

 

Ad 6)  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, że wpłynęły odpowiedzi na 

interpelacje radnych: 

- Pana Jerzego Giernalczyka w sprawie ustalenia zasad wynajmowania hali sportowej w 

Krobi, 
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- Pana Andrzeja Czupryńskiego w sprawie sprzedaży lokali w budynkach  mieszkalnych w 

Kosowie. 

Interpelanci otrzymali odpowiedzi  na piśmie.  

W dniu 18 grudnia br. wpłynęła interpelacja radnego Pana Janusza Tywoniuka dotycząca 

sytuacji szpitala. Przewodniczący Rady krótko wyjaśnił, że radny Pan Tywoniuk jest 

zaniepokojony sytuacją finansową szpitala, którą ocenia jako krytyczną. 

Interpelant zwrócił się z prośbą o odczytanie interpelacji. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk wyjaśnił, że zgodnie ze statutem przewodniczący rady 

przekazuje radnym na sesji informacje o złożonych interpelacjach. Interpelacja zostanie 

przekazana do Zarządu Powiatu, który opracuje odpowiedź. 

 

Ad 7) 

Składanie zapytań radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Dworecki zwrócił się z pytaniem dotyczącym 

kolejowych przewozów osobowych na trasie Gostyń – Leszno, Gostyń – Jarocin. Powiedział, 

że często słyszy się o zamiarze likwidacji niektórych połączeń. W związku z tym, zapytał czy 

są prowadzone rozmowy z Marszałkiem Województwa oraz czy jest perspektywa, że 

przejazdy te będą utrzymane w gestii PKP, czy w gestii samorządów.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział: „ostatnio dochodzą do mnie niepokojące 

słuchy odnośnie sytuacji w gostyńskim liceum ogólnokształcącym. Wymienię choćby kradzieże 

garderoby i szeroko rozumiane rozluźnienie dyscypliny i obyczajów. Dlatego pytam, do kogo 

należy nadzór nad prawidłowym funkcjonowaniem tej szkoły, i kto za to odpowiada? Moim 

zdaniem, chyba nie dyrektor, który całe swoje siły i zaangażowanie poświęca na organizację 

obchodów rocznicowych i imprez z tym związanych. Ponadto pytam, czy zasadne jest, aby 

dyrektor tak szacownej szkoły, miał czas na pełnienie innych funkcji, które zabierają dużo 

czasu, a nie mają nic wspólnego z kierowaniem szkołą, a wręcz przeszkadzają? Chciałbym 

usłyszeć wyjaśnienia na ten temat. Jakie jest stanowisko Pani Starosty w tej sprawie?” 

 

Ad 8a)  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej dla 

terenu Powiatu Gostyńskiego przedstawił Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski. 

Powiedział, że w związku z wnioskiem Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Lesznie 

z dnia 23 października 2003 roku, znak: L.dz.OW-290/03 dotyczącym wyrażenia zgody na 

utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez ten związek, Zarząd Powiatu przedkłada 
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projekt przedmiotowej uchwały. Zgodnie z przepisem art. 24 ust. 1 ustawy o rybactwie 

śródlądowym  do kompetencji rady powiatu należy między innymi wyrażanie zgody na 

utworzenie przez zainteresowane organizacje społeczne lub uprawnionych do rybactwa 

Społecznej Straży Rybackiej. Ponadto zgodnie z przepisem art. 24 ust. 1a ustawy, regulamin 

Społecznej Straży Rybackiej uchwala rada powiatu.  

 Podstawowym zadaniem Społecznej Straży Rybackiej będzie wspomaganie 

Państwowej Straży Rybackiej w ochronie wód powiatu gostyńskiego przed kłusownictwem 

oraz obrotem nielegalnie pozyskanymi rybami. 

Wyrażenie zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej nie pociągnie ze sobą 

skutków finansowych dla budżetu Powiatu Gostyńskiego, ponieważ wszystkie koszty 

utworzenia i działalności Społecznej Straży Rybackiej ponosić będzie Okręg Polskiego 

Związku Wędkarskiego w Lesznie. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa. Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Franciszek 

Celka poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej Pan Jerzy Giernalczyk 

poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

W dyskusji głosu nie zabrano.  

Uchwała Nr XV/91/03 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży 

Rybackiej dla terenu Powiatu Gostyńskiego została przyjęta w wyniku głosowania: 18 

głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 8b)  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg 

powiatowych dla których zarządcą jest Powiat Gostyński na cele niezwiązane z potrzebami 

zarządzania drogami lub potrzebami ruchu przedstawił Wicestarosta Pan Eugeniusz 

Bindrowski. 

Podjęcie uchwały jest wypełnieniem delegacji zawartej w art. 40 ust. 8 ustawy o drogach 

publicznych, zgodnie z którym organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego w 

drodze uchwały ustala dla dróg, których zarządcą jest jednostka samorządu terytorialnego, 

wysokość stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

W projekcie uchwały jako stawkę podstawową za zajęcie 1m2 jezdni, chodnika, ścieżki 

rowerowej w pasie drogowym drogi powiatowej przyjęto stawkę w wysokości 0,84 zł.  

 



 5 

Bazą wyjściową do ustalenia powyższej stawki jest stawka ustalona przez Ministra 

Infrastruktury pomniejszona o 20 %. 

Ponieważ znowelizowana ustawa o drogach publicznych zniosła pojęcie „ryczałtu za 

utrudnianie w ruchu” nakazując jednocześnie zróżnicowanie stawek opłat w zależności od % 

zajęcia szerokości jezdni, ustalono trzy rodzaje opłat w zależności od procentowego zajęcia 

szerokości jezdni do 20 % pow., 20 %do 50 % i pow. 50 % do 100 % szerokości jedni. 

Stosowanie dotychczas ryczałtu bardzo zawyżało koszty małych robót, nie stanowiąc 

poważnego obciążenia dla dużych inwestycji. Wielu drobnych inwestorów zajmowało pas 

drogowy bez zezwolenia, licząc, że ze względu na niewielką powierzchnię i krótki termin 

zajęcia pasa drogowego nie zostaną zauważeni przez służby drogowe.  

Stawki opłat za zajęcie pasa drogowego w celu umieszczenia w nim obiektów handlowych, 

usługowych i innych oraz reklam kształtują się na poziomie dotychczasowym z 

uwzględnieniem waloryzacji.  

Proponuje się niższe stawki od dotychczasowych opłat za umieszczenie w pasie drogowym 

urządzeń infrastruktury technicznej – będzie to opłata roczna, a nie jak dotychczas 

jednorazowa.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

W dyskusji głos zabrał radny Pan Jerzy Giernalczyk, który stwierdził, że uchwała jest 

korzystna dla PZD. Jednak zwrócił się do Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu 

Pana Grzegorza Mayera, z pytaniem o techniczną stronę wykonania uchwały. Radny 

stwierdził, że w praktyce może być tak, iż zajmujący pas drogowy nie zgłoszą się w celu 

uiszczenia opłaty. 

Dyrektor PZD w Gostyniu Pan Grzegorz Mayer wyjaśnił, że opłaty za zajmowanie pasa 

drogowego były zawsze pobierane. Nie zdarzały się sytuacje, aby ktoś nie uiścił należnych 

opłat. Kary za niezapłacenie były dziesięciokrotnie większe. 

Uchwała Nr XV/92/03 w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego 

dróg powiatowych dla których zarządcą jest Powiat Gostyński na cele niezwiązane z 

potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu została przyjęta w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 8c)  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/57/03 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych realizowanych w ramach środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz kwot na poszczególne zadania 

przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Powiedziała, że w związku z  rezygnacją wnioskodawców z dofinansowania do uczestnictwa  

w turnusach rehabilitacyjnych oraz zmniejszonymi kwotami dofinansowań do sportu, kultury 

i rekreacji proponuje się przeniesienie niewykorzystanych środków z tych zadań na 

dofinansowanie do zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i  środki 

pomocnicze w łącznej kwocie 8.500 zł. 

Przyjęcie proponowanych zmian pozwoli w pełni wykorzystać środki przeznaczone na 

zadania z zakresu rehabilitacji społecznej. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Zastępca przewodniczącej Państwowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych 

Pan Józef Śląski przedstawił pozytywną opinię Rady.  

Uwag nie zgłoszono.  

Uchwała Nr XV/93/03 w sprawie zmiany uchwały Nr IX/57/03 Rady Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych realizowanych w ramach środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz kwot na poszczególne zadania 

została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 8d)  

Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania oraz 

wysokości stypendiów sportowych dla zawodników amatorów osiągających wysokie wyniki 

sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym przedstawiła Starosta 

Pani Elżbieta Palka. 

Powiedziała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami Rada Powiatu może ustanowić 

stypendium sportowe dla wyróżniających się sportowców. Stypendium będzie pomocą 
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finansową, szczególnie istotną dla rozpoczynających sportową karierę i dla pochodzących z 

rodzin niezamożnych. Uprawianie sportu wyczynowego związane jest z ponoszeniem 

dodatkowych dość wysokich kosztów. Jest zatem celowe, aby tworzyć bezpieczne i 

efektywne warunki uprawiania sportu szczególnie utalentowanej młodzieży. Sportowcy 

swoimi sukcesami przyczyniają się do promocji powiatu, a także wskazują wielu młodym 

ludziom możliwość prowadzenia aktywnego fizycznie i prozdrowotnego stylu życia. 

Stypendium będzie stanowiło wyraz akceptacji dla wybranego sposobu życia, formą 

podziękowania za trud i wysiłek owocujący osiągnięciami sportowymi wykraczającymi 

ponad przeciętność. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że komisja zgłosiła poprawkę do projektu uchwały. Proponuje się  dodać 

zapis „zawodnik ubiegający się o stypendium sportowe musi reprezentować klub z 

terenu Powiatu Gostyńskiego”. Projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

komisja zgłosiła następującą poprawkę:  w § 2 pkt 2 projektu uchwały:  

§ zastąpić cyfrę 3 cyfrą 6, 

§ zastąpić cyfrę 6 cyfrą 10. 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

W dyskusji głos zabrała Starosta Pani Elżbieta Palka. Zgłosiła poprawkę w § 2 projektu 

uchwały po słowach „dyscyplin sportowych” dopisać: „a w przypadku osoby 

niepełnosprawnej spełnia wymogi określone w przepisach statutów i regulaminów 

organizacji międzynarodowych zajmujących się sportem osób niepełnosprawnych”. 

Radny Pan Leszek Hądzlik zapytał, jakie dyscypliny sportu będą kwalifikowane do 

przyznawania stypendium, w jaki sposób będą traktowane dyscypliny olimpijskie oraz czy 

zostanie opracowany regulamin określający ważność tych dyscyplin sportowych.  

Radny Pan Janusz Sikora stwierdził, że idealnie byłoby gdyby mieszkaniec naszego 

powiatu reprezentował klub z tego terenu. Zawodnik musi cały rok pracować na sukces, a 

następnie czekać do 30 października następnego roku w celu złożenia wniosku.  

Radny Pan Mieczysław Nowak zauważył, że w Pępowie, młodzież w wieku 14 – 16 lat 

odnosi duże sukcesy w jeździe konnej. Radny zapytał, czy sportowcy ci również mogą 

ubiegać się o takie stypendium.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk udzielił twierdzącej odpowiedzi.  

Starosta Pani Elżbieta Palka powiedziała, że sprawa zawodników niepełnosprawnych 

zaczęła się od mieszkańca naszego powiatu, który reprezentuje klub START Wrocław, który 
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zwrócił się z wnioskiem do Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia wsparcia finansowego. 

Zarząd nie mógł wtedy takiego wsparcia udzielić z uwagi na brak odpowiedniej podstawy 

prawnej. Osoba ta choć mieszka w Kunowie, staruje w klubie we Wrocławiu. Pani Starosta 

nie popiera wniosku Komisji Budżetu, aby ograniczyć przyznawanie stypendium do osób 

reprezentujących klub z terenu powiatu gostyńskiego.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek wspomniał, że z terenu gminy Borek Wlkp. jest 

dziewczyna – reprezentantka Polski w piłce nożnej, która musiała wstąpić do klubu poza 

powiatem ze względu na brak takiego klubu na naszym terenie.  

Sekretarz Powiatu Pan Mieczysław Klupczyński stwierdził, że dopisanie poprawki 

zgłoszonej przez Komisję Budżetu dotyczącej reprezentowania klubu z terenu powiatu 

spowoduje, że uchwała ta będzie martwa.  

Radny Pan Janusz Sikora zapytał, czy muszą być określone w § 2 projektu uchwały miejsca 

zawodników. Radny zaproponował, aby użyć określenia „znaczący sukces”.  

Starosta Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że propozycja Komisji Spraw Społecznych o 

złagodzeniu kryteriów ubiegania się o stypendium i obniżeniu miejsc jest zasadna. Jednak 

zbytnia dowolność nie jest wskazana. Dzisiaj przegłosujemy te miejsca, a gdyby życie 

zweryfikowało regulamin, zostaną wprowadzone zmiany.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poddał pod głosowanie zgłoszone poprawki: 

§ poprawka Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - dodać zapis 

„zawodnik ubiegający się o stypendium sportowe musi reprezentować klub z 

terenu Powiatu Gostyńskiego” została o d r z u c o n a  w wyniku głosowania: 1  

głos „za”, 11 głosów „przeciw”, 7 głosów „wstrzymujących się”. 

§ poprawka Komisji Spraw Społecznych: w § 2 pkt 2 projektu uchwały: „zastąpić 

cyfrę 3 cyfrą 6, zastąpić cyfrę 6 cyfrą 10” została p r z y j ę t a  w wyniku 

głosowania: 17 głosów „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

§ poprawka Starosty Pani Elżbiety Palki o dopisanie wyrazów „a w przypadku 

osoby niepełnosprawnej spełnia wymogi określone w przepisach statutów i 

regulaminów organizacji międzynarodowych zajmujących się sportem osób 

niepełnosprawnych” została p r z y j ę t a  w wyniku głosowania: 19 głosów „za”.  

Uchwała nr XV/94/03 w sprawie zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania oraz 

wysokości stypendiów sportowych dla zawodników amatorów osiągających wysokie wyniki 

sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym została przyjęta w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 8e)  

Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Gimnazjum Samorządu Powiatowego w 

Gostyniu przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Powiedziała, że gimnazja należą do szkół, których prowadzenie jest zadaniem własnym 

gminy. Gimnazjum Samorządu Powiatowego w Gostyniu powstało w okresie, gdy do jego 

utworzenia nie była potrzebna zgoda Rady Miejskiej.  

Gmina Gostyń zamierzała utworzyć z kolei liceum ogólnokształcące, którego 

prowadzenie jest zadaniem własnym powiatu. Jednak odstąpiła od tego pomysłu, dokonując 

jednocześnie zmian w obwodzie Gimnazjum Samorządu Powiatowego w Gostyniu. 

Gimnazjum w roku szkolnym 2003/2004 przeprowadziło nabór do jednej klasy pierwszej, 

natomiast od września 2004 r. rozpocznie się jego likwidacja.      

Przed likwidacją Gimnazjum niezbędne jest podjęcie uchwały o zamiarze jego 

likwidacji. Przepis art. 59 ustawy o systemie oświaty stanowi, iż szkoła może być 

zlikwidowana przez organ samorządu terytorialnego z końcem roku szkolnego. Jednak 

likwidacji można dokonać po uzyskaniu pozytywnej opinii kuratora oświaty. 

Termin likwidacji Gimnazjum Samorządu Powiatowego w Gostyniu planuje się na  okres od 

1 września 2004 r., kiedy nie zostanie dokonany nabór do pierwszej klasy, do 31 sierpnia 

2006 r. tj. do momentu ukończenia szkoły przez uczniów uczęszczających obecnie do klasy 

pierwszej.   

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

W dyskusji głos zabrał radny Pan Andrzej Pospieszyński. Stwierdził, że większość radnych 

z poprzedniej kadencji utworzyła szkołę, która cieszyła się dobrą opinią. Radny nie słyszał o 

żadnym wniosku rodziców dzieci uczęszczających do szkoły w sprawie likwidacji szkoły. 

Zdaniem radnego to właśnie rodzice uczniów powinni mieć decydujący głos w tak ważnej 

sprawie. Brak naboru do szkoły byłby wystarczającym powodem zamknięcia szkoły. W 

obecnej sytuacji inicjatywa likwidacji szkoły niczemu nie służy. Gimnazjum Samorządu 

Powiatowego prowadzone przez powiat nie jest konkurencją dla gminy, ale poszerzeniem 

oferty dla uczniów, po reformie oświaty. Gimnazjum to jest szansą, że uczniowie spędzą 6 lat 

w jednej szkole. Radny jest przeciwny podejmowaniu uchwały i zaproponował, aby odłożyć 

podjęcie tej uchwały.  

Radny przypomniał, jaka atmosfera panowała w chwili tworzenia liceum w Borku Wlkp. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Pogorzeli wyrażał wówczas 
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obawy związane z naborem do swojej szkoły. Czas pokazał, że zarówno szkoła w Pogorzeli 

jak i w Borku mają uczniów.  

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, uchwała ta ma porządkować sprawy dotyczące 

oświaty. Radny Pan Pospieszyński nie może mówić, że uchwała nic nie wnosi, ponieważ 

właśnie porządkuje. Jeśli chodzi o liceum w Borku Wlkp. to można głośno powiedzieć, że 

szkoła ta spowodowała mniejszy nabór do liceum profilowanego w Pogorzeli. Jednak 

dyrektor  szkoły w Pogorzeli Pan Krzysztof Rybka pomimo małej liczby uczniów utrzymał 

oddział.  

Radny Pan Janusz Sikora zauważył, że na sali posiedzeń jest obecny dyrektor Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu, który mógłby wypowiedzieć się na temat likwidacji 

gimnazjum. Radny zapytał dyrektora, czy ma rozeznanie, ilu uczniów byłoby chętnych do 

rozpoczęcia nauki w gimnazjum w przyszłym roku. 

Radny Pan Andrzej Pospieszyński stwierdził, że porządkowanie spraw oświaty nie 

powinno polegać na likwidowaniu szkoły. Prowadzenie gimnazjów należy do zadań własnych 

gminy, ale skoro powiat chce prowadzić gimnazjum to powinno być to dobrze przyjęte.  

Starosta Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że powstanie gimnazjum spowodowało mniejszy 

nabór do liceum. 

Radny Pan Józef Śląski przypomniał, że biblioteka liceum miała być przeniesiona na strych. 

Świadczy to o bazie lokalowej.  

Radny Pan Andrzej Pospieszyński stwierdził, że dobrze świadczy o szkole fakt, iż więcej 

jest chętnych niż można przyjąć.  

Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu Pan Jerzy Radojewski 

zauważył, że przez trzy lata istnienia szkoła zapisała się dobrze, postrzegana jako szkoła z 

inicjatywą. Dyrektor nie zna sytuacji, aby rodzice byliby niezadowoleni z tej szkoły. Co roku 

nabór był zwiększający się, co dobrze świadczy o szkole. W roku ubiegłym została 

przeprowadzona ankieta wśród rodziców uczniów. Spośród wielu różnych pytań, jedno 

dotyczyło bezpieczeństwa. Ponad 99 % rodziców uznało szkołę za bezpieczną.  

Baza lokalowa budziła zawsze obawy kolejnych dyrektorów. Problemy lokalowe związane są 

z koniecznością podzielenia klas na grupy podczas nauki języka obcego.  

Ponadto zaistniała konieczność utworzenia świetlicy, ponieważ połowa uczniów to osoby 

dojeżdżające.  

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Kazimiera Puślednik zapytała, na ile zmieniłyby się 

warunki lokalowe w liceum, gdyby gimnazjum nie mieściło się w budynku liceum.  
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Dyrektor ZSO w Gostyniu Pan Jerzy Radojewski wyjaśnił, że w trakcie funkcjonowania 

dwóch klas gimnazjum dokonano 7 - oddziałowego naboru do liceum. W roku ubiegłym 

dokonano naboru do jednej klasy gimnazjum i 8 klas liceum.  

Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski powiedział, że omawiany projekt uchwały jest 

konsekwencją ustaleń przyjętych na spotkaniu u Pani Starosty w lutym br. Wówczas gmina 

Gostyń zwróciła się z wnioskiem o przyjęcie projektu uchwały w sprawie utworzenia 

gimnazjum nr 2 w liceum. Na spotkaniu doszło do niepisanego porozumienia, że liceum 

zrezygnuje z naboru do gimnazjum. 

Radny Pan Andrzej Pospieszyński przypomniał, że decyzja o likwidacji gimnazjum należy 

do Rady Powiatu.  

Starosta Pani Elżbieta Palka zwróciła się do dyrektora ZSO w Gostyniu z pytaniem, czy 

prawdą jest, że uczniowie szkoły uczą się nie tylko w budynku liceum, ale również w salkach 

katechetycznych. 

Dyrektor szkoły wyjaśnił, że aktualnie nie, ale był czas kiedy szkoła korzystała z salki 

katechetycznej w budynku położonym blisko liceum.  

Uchwała Nr XV/95/03 w sprawie zamiaru likwidacji Gimnazjum Samorządu Powiatowego 

w Gostyniu została przyjęta w wyniku głosowania: 10 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 4 

głosy „wstrzymujące się”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 8f)  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/78/03 Rady Powiatu Gostyńskiego z 

dnia 23 września 2003 r. w sprawie utworzenia Technikum Technologii Żywności dla 

Dorosłych w Krobi przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Starosta poinformowała, że z wnioskiem o zmianę zapisu w akcie założycielskim 

dotyczącego cyklu kształcenia w Technikum Technologii Żywności dla Dorosłych w Krobi 

wystąpił dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi. 

Zmiana dotyczy długości cyklu kształcenia z 2,5-letniego na 3-letni, co jest zgodne z 

ramowym planem nauczania dla tego typu szkoły przewidującym  możliwość kształcenia 

zarówno w cyklu 2,5-letnim, jak i w 3-letnim. 

Przyczyną, dla której dyrektor Szkoły wystąpił o zmianę cyklu kształcenia jest to, że 

obecnie zostały udostępnione szkołom nowe, dostosowane do dzisiejszej  sytuacji 

gospodarczej, plany realizacji przedmiotów zawodowych do obowiązującego ramowego 

planu nauczania. Plany te przygotowano do realizacji 3-letniego cyklu kształcenia.  
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Wykorzystanie nowych planów realizacji przedmiotów zawodowych do ramowego 

planu nauczania przyczyni się do podniesienia poziomu kształcenia Szkoły. Biorąc powyższe 

pod uwagę zasadna jest zmiana zapisu w akcie założycielskim szkoły. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Uwag nie zgłoszono.  

Uchwała Nr XV/96/03 w sprawie zmiany uchwały Nr XII/78/03 Rady Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 23 września 2003 r. w sprawie utworzenia Technikum Technologii Żywności dla 

Dorosłych w Krobi została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk ogłosił 20 minutową przerwę w obradach.  

Obrady wznowiono o godzinie 1900. 

 

Ad 8g)  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w 

Kosowie i Siemowie przedstawił Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski.  

Nabycie przedmiotowych nieruchomości związane jest z planowaną budową ścieżki 

rowerowej łączącej wskazane miejscowości. Planowana inwestycja stanowić będzie 

uzupełnienie drogi powiatowej nr 21 240 i w znaczący sposób wpłynie na poprawę 

bezpieczeństwa rowerzystów, a w szczególności dzieci dojeżdżających do szkoły. 

Z wnioskiem dotyczącym budowy ścieżki rowerowej wystąpiły Rady Sołeckie wsi Kosowo i 

Siemowo oraz Szkoła Podstawowa w Siemowie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami Pan 

Leszek Maliński wyjaśnił, że koszty związane będą z nabyciem nieruchomości, ich 

podziałem oraz  aktami notarialnymi. 

Uwag nie zgłoszono.  

Uchwała Nr XV/97/03 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w 

Kosowie i Siemowie została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 8h) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów i wydatków 

Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2004 r., przedstawił 

Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Franciszek 

Celka poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski przedstawił autopoprawkę Zarządu Powiatu do 

projektu uchwały.  

Stan środków na początku roku jest wysoki z uwagi na przeniesienie płatności związanych z 

raportem, monitoringiem i wynagrodzeniem konsultanta z grudnia 2003 r. na styczeń 2004 r. 

 Planowane przychody Powiatowego Funduszu na 2004 r. wynosić będą 228 000,00 zł. 

Są to wpływy z tytułu opłat i kar za korzystanie ze środowiska i wprowadzanie w nim zmian 

przydzielane przez Urząd Marszałkowski w Poznaniu zgodnie z art. 402 ustawy z dnia 27 

kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska (Dz.U. Nr 62, poz. 627 ze zmianami). 

 Planowane wydatki Powiatowego Funduszu  na 2004 r. w kwocie 297 400,00 zł. 

przeznaczone zostaną na realizację zadań określonych w art. 407 ww. ustawy Prawo ochrony 

środowiska, tj. przedsięwzięć związanych:  

- z likwidacją nieczynnego składowiska odpadów niebezpiecznych zlokalizowanego w 

okolicach osady Gaj, gmina Gostyń, powiat gostyński, woj. wielkopolskie ( monitoring 

wód gruntowych) – 25 000,00 zł, 

- z raportem, monitoringiem, wynagrodzeniem konsultanta zgodnie z harmonogramem z 

Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska w Warszawie – 82 700,00 zł, 

- opracowaniem „Planu gospodarki odpadami dla Powiatu Gostyńskiego” oraz aktualizacji 

„Programu zrównoważonego rozwoju i ochrony środowiska dla gmin powiatu 

gostyńskiego, Gminy Kobylin oraz Powiatu Gostyńskiego” – 14 700,00 zł, 

- z realizowaniem zadań modernizacyjnych służących ochronie powietrza  (modernizacja 

kotłowni w ZSZ w Gostyniu przy ul. Tuwima – 100 000,00 zł oraz zmiana systemu  

ogrzewania z węglowego na gazowe w Ośrodku Zdrowia w Pogorzeli – 75 000, 00 zł )   

Stan Powiatowego Funduszu na koniec 2004 roku wynosić będzie 15 246,83 zł. 

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że autopoprawka Zarządu Powiatu polega na tym, iż 

faktury za raport, monitoring i wynagrodzenie konsultanta zostaną wystawione w grudniu br., 

ale płatność nastąpi 30 dni po wystawieniu faktur. Dlatego środki z tego roku przenosi się na 
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rok przyszły. Ponadto, firma EKO EFEKT, która pracuje nad planem gospodarki odpadami 

dla Powiatu Gostyńskiego wystawia faktury dopiero w dwa tygodnie po zatwierdzeniu planu 

przez Radę Powiatu. W związku z tym, zarezerwowane środki w tym roku w kwocie 14 700 

zł. będą wydatkowane w roku przyszłym.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poddał pod głosowanie autopoprawkę Zarządu 

Powiatu, która została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

Uchwała Nr XV/98/03 w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów i 

wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2004 r. 

została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Ad 8i) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2003 r. przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Pani Eleonora Gościniak.  

Zmiany dotyczą przesunięć planu wydatków pomiędzy działami rozdziałami i paragrafami w 

jednostkach budżetowych oraz zmian w wydatkach majątkowych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Uwag nie zgłoszono.  

Uchwała Nr XV/99/03 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2003 r. została przyjęta w 

wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 8j)  

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu do podjęcia działań mających 

na celu pozyskanie środków na modernizację Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu z 

Programu Aktywizacji Obszarów Wiejskich przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka.  

Potrzeba modernizacji starego budynku Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu wynika ze 

złego stanu technicznego budynku. Zakres modernizacji obejmuje wymianę stolarki okiennej 

i drzwiowej, przebudowę izb lekcyjnych, prace termoizolacyjne i remont elewacji. Ogólny 

koszt prac szacowany jest na kwotę 121 000,00 zł.  
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Powiat może ubiegać się o środki finansowe z Programu Aktywizacji Obszarów 

Wiejskich w kwocie 50 000,00 zł.  

W przypadku wnioskowania o wyżej wymienioną kwotę wymagana jest uchwała 

intencyjna władz samorządowych o finansowaniu zadań objętych wnioskiem z funduszy 

własnych w 2004 r. lub kopia uchwały budżetowej. W związku z brakiem uchwały 

budżetowej konieczne jest podjęcie przedmiotowej uchwały Rady Powiatu.  

W dyskusji głos zabrał radny Pan Janusz Tywoniuk, który zapytał, jaka to jest kwota i jakie 

są szanse jej otrzymania.  

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że można się ubiegać o środki dla szkoły specjalnej 

na obszarze wiejskim. Kwota dofinansowania do programu wynosi 500 000 zł., ale można 

ubiegać się o kwotę do 50 000 zł. Trudno określić szanse na pozyskanie pieniędzy.  

Uchwała Nr XV/100/03 w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu do podjęcia działań 

mających na celu pozyskanie środków na modernizację Zespołu Szkół Specjalnych w 

Brzeziu z Programu Aktywizacji Obszarów Wiejskich została przyjęta w wyniku głosowania: 

19 głosów „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9)  

Sprawozdanie z działalności Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 

Opieki Zdrowotnej w Gostyniu przedstawił Przewodniczący Rady Społecznej przy SP 

ZOZ w Gostyniu Pan Marek Podyma.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady Społecznej Pan Marek Podyma uzupełnił informacje z posiedzenia, 

które odbyło się dnia 16 grudnia br.  

Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu poinformował o aktualnym stanie negocjacji z Narodowym 

Funduszem Zdrowia w sprawie kontraktów, przedstawił informacje dotyczące starań o 

udzielenie kredytu oraz krótką informację o planowanych zmianach organizacyjnych i 

kadrowych. Następnie omówiono prace trwające w Straży związane z utworzeniem Centrum 

Powiadamiania Ratunkowego. Ostatnią sprawą było podjęcie uchwały w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania zakupu sprzętu medycznego dla wyposażenia szpitala w 

Gostyniu zgodnie z wnioskiem Dyrektora SP ZOZ w Gostyniu.  

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie.  
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Radny Pan Andrzej Czabajski powiedział, że były wątpliwości co do uruchomienia 

Centrum Powiadamiania Ratunkowego ze względu na brak opinii z MSWiA służb 

sanitarnych.  

Przewodniczący Rady Społecznej Pan Marek Podyma wyjaśnił, że nie jest potrzebna 

decyzja sanepidu MSWiA jeśli na CPR wykorzystane będą pomieszczenia biurowe.  

Sprawozdanie z działalności Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 

Opieki Zdrowotnej w Gostyniu zostało przyjęte w wyniku głosowania: 18 głosów „za” przy 1 

głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad 10a)  

Projekt stanowiska Rady Powiatu w sprawie zapewnienia opieki medycznej na terenie 

Powiatu Gostyńskiego przedstawił Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk.  

Starosta Pani Elżbieta Palka zaproponowała po wyrazach: „popieramy starania lekarzy 

i pielęgniarek Podstawowej Opieki Zdrowotnej” dopisać „oraz dyrektora SP ZOZ w 

Gostyniu”. Natomiast w zdaniu drugim proponuje wykreślić wyraz „podstawowej”.  

Z kolei ostatni akapit dotyczący zerwania przez NFZ dialogu z lekarzami „porozumienia 

zielonogórskiego” jest już nieaktualny, z uwagi na rozpoczęcia dialogu.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk stwierdził, że w trakcie tworzenia stanowiska 

zmiany w tej kwestii następują tak szybko, że być może zmieniony projekt stanowiska i tak 

okaże się w części nieaktualny. Stanowisko Rady Powiatu powinno odzwierciedlać troskę o 

mieszkańców naszego powiatu, aby mieli zapewnioną podstawową opiekę medyczną.  

Radny Pan Janusz Tywoniuk poparł wystąpienie Pani Starosty. Jednocześnie dodał, że 

lekarze  nie walczą o dodatkowe pieniądze na leczenie, ale o takie same, jakie były w roku 

bieżącym.  

Radny Pan Andrzej Pospieszyński stwierdził, że stanowisko to jest zbyt lakonicznie 

sformułowane i należałoby je uszczegółowić. W piśmie tym nie mówi się nic na temat złego 

funkcjonowania całego Narodowego Funduszu Zdrowia.  

Radny Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że z podobnymi stanowiskami wystąpiły inne 

powiaty. 

Radny Pan Andrzej Czupryński zaproponował przyjąć stanowisko po uwzględnieniu 

poprawek zgłoszonych przez Panią Starostę i wysłać do władz państwowych.  

Radny Pan Andrzej Pospieszyński stwierdził, że skoro podobne stanowiska przyjęły inne 

powiaty, to Rada powinna przyjąć je w takiej formie w jakiej zostało przygotowane, a nie 
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zmieniać o jedno, dwa wyrazy. Jeśli natomiast planuje się wprowadzić zmiany to należy to 

zrobić rzetelnie i poruszyć także sprawę szpitala w Gostyniu.  

Starosta Pani Elżbieta Palka zaproponowała powołać zespół do opracowania treści projektu 

stanowiska. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poddał pod głosowanie zgłoszone przez Panią 

Starostę  poprawki: 

- poprawka dotycząca dopisania w pierwszym zdaniu wyrazów: „oraz dyrektora 

SP ZOZ w Gostyniu” – została przyjęta w wyniku głosowania: 14 głosów „za”, 2 

głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”; 

- poprawka dotycząca wykreślenia wyrazu: „podstawowej” w zdaniu drugim 

została przyjęta w wyniku głosowania: 16 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się”. 

Stanowisko Rady Powiatu w sprawie zapewnienia opieki medycznej na terenie Powiatu 

Gostyńskiego zostało przyjęte w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

Stanowisko stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Ad 10b)  

Projekt stanowiska w sprawie szczegółowych zasad i trybu udzielania pomocy rolnikom 

poszkodowanym wskutek klęski suszy w 2003 r. przedstawił Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Franciszek Celka. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak wyjaśnił, że zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów z 

dnia 12 listopada 2003 r. w sprawie szczegółowych zasad i trybu udzielania pomocy rolnikom 

poszkodowanym wskutek klęski suszy w 2003 r. jednorazowa pomoc pieniężna przysługuje 

rolnikom poszkodowanym wskutek tegorocznej klęski suszy, posiadającym gospodarstwa 

rolne o powierzchni użytków rolnych nie większej niż 20 ha, w których zostały oszacowane 

straty przez Komisję powołana przez wojewodę. Wysokość tej pomocy określono w kwocie 

35 zł/ha użytków rolnych nie więcej jednak niż 700 zł. na gospodarstwo rolne i pomoc ta jest 

udzielana na wniosek rolnika.    

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk stwierdził, że w chwili składania wniosków 

obowiązywała informacja o możliwości ubiegania się o kredyt. W związku z tym, w gminie 

Pogorzela wnioski złożyło 170 rolników na 600 gospodarstw. Rolnicy, którzy nie mogli 
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pozwolić sobie na wzięcie jeszcze jednego kredytu, wniosków nie złożyli. Sprawa bulwersuje 

rolników, którzy mają pretensje o niedoinformowanie na temat zasad przyznania pomocy 

socjalnej. 

Radny Pan Leszek Hądzlik przyznał, że nie ma żadnych zasad przyznawania kredytu, co 

prowadzi do skłócenia wśród rolników.   

Radny Pan Franciszek Celka stwierdził, że na terenie gminy Piaski informacja o pomocy 

dla rolników była przekazana.  

Stanowisko Rady Powiatu w sprawie szczegółowych zasad i trybu udzielania pomocy 

rolnikom poszkodowanym wskutek klęski suszy w 2003 r. zostało przyjęte w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”.  

Stanowisko stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 11)  

Odpowiedzi na zapytanie: 

§ Wiceprzewodniczącego Rady Pana Kazimierza Dworeckiego udzielił Wicestarosta 

Pan Eugeniusz Bindrowski.  

Poinformował, że po ostatnim spotkaniu, w którym uczestniczyli starostowie 

powiatów krotoszyńskiego, jarocińskiego, leszczyńskiego ziemskiego i grodzkiego 

oraz  gostyńskiego doszło do burzliwej dyskusji na temat przyszłości przewozów 

regionalnych na terenie tych powiatów. Na dzień dzisiejszy od 1 stycznia 2004 r. 

zmianie ulegnie rozkład jazdy pociągów, który będzie obowiązywał w dalszej 

perspektywie. 

§ Radnego Pana Krzysztofa Wachowiaka udzieliła Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Poinformowała, że odpowiedź w sprawie ZSO w Gostyniu zostanie przygotowana na 

piśmie, po zapoznaniu się z poruszonym tematem. 

 

Ad 12)  

W punkcie „Wnioski i oświadczenia radnych” głos zabrał radny Pan Grzegorz Marszałek, 

który przypomniał, że w roku ubiegłym zimą na terenie powiatu była wścieklizna. Radny 

zapytał – pomimo nieobecności na sali posiedzeń Powiatowego Lekarza Weterynarii Pana dr 

Czesława Włodarczaka, czy w tym roku podjęte są działania w celu zmniejszenia ryzyka 

wystąpienia wścieklizny.  

Drugą sprawą poruszoną przez radnego była sprawa utylizacji padliny. Radny stwierdził, że 

informacja na temat utylizacji padliny powinna trafić przede wszystkim do rolników.   
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Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk stwierdził, że można  by skierować pytanie radnego 

do Powiatowego Lekarza Weterynarii o przekazanie informacji na temat podjętych działań w 

sprawie wścieklizny.  

 

Ad 13)  

W punkcie „wolne głosy” radni nie zabierali głosu.  

 

Ad 14)  

Wobec wyczerpania porządku obrad XV sesji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady zamknął 

o godzinie 2040 posiedzenie Rady Powiatu Gostyńskiego.  
 
 
 
 
Protokołowała: 
Eliza Nowak  
 

 

 

 


